
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

         Θεσσαλονίκη, 22/11/2022 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Νέο Μουσικό Σχολείο Κορίνθου» 
 
Κυρία, κύριοι Υπουργοί, 
 
Προ ενός έτους, όπως ενημερωθήκαμε από κατοίκους Κορίνθου, είχε διαδοθεί και 
δημοσιευτεί η εξασφάλιση χρηματοδότησης οικοδόμησης νέου Μουσικού Σχολείου στην 
Κόρινθο. Αυτό θα στέγαζε σε κατάλληλους και σύγχρονους χώρους 240 μαθητές, στο 
οποίο επιπροσθέτως θα διοργανώνονταν εκδηλώσεις υψηλού πολιτιστικού επιπέδου. 
Όπως δηλώθηκε τότε από τη Δημοτική Αρχή Κορίνθου, για το έργο είχε εξασφαλιστεί 
«…χρηματοδότηση 11 εκ. ευρώ, οι μελέτες είναι ώριμες και σε 2 περίπου χρόνια θα το 
αποδώσουμε σε χρήση σε 240 μαθητές…». Αφού παρήλθε ήδη ένα έτος από τις 
ανακοινώσεις, το έργο όχι μόνο δεν κατασκευάζεται, όπως πληροφορούμαστε, αλλά δεν 
έχει εκδοθεί ούτε η απαιτούμενη άδειά του, με συνέπεια να μην έχει καν δημοπρατηθεί. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, δεδομένου ότι το θέμα έχει τεθεί υπόψη σας, ποιοι 
λόγοι οδηγούν στην κωλυσιεργία της περαιτέρω εξέλιξης της διαδικασίας ανέγερσης του 
νέου Μουσικού Σχολείου Κορίνθου, αφού η προ ενός έτους χρηματοδότηση είχε 
εξασφαλιστεί; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1022

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/11/2022




